
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundsärskolan

Det har nyligen beslutats om att tilldela Utbildningsnämnden 3 miljoner till en Grundsärskola.
Är detta totalsumman som behövs för att bilda en grundsärskola eller finns det ytterligare
poster?
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